
Witek: Ustawa o KRS jest nam bardzo potrzebna
czwartek, 04 maja 2017 22:24

Ustawa o Krajowej Radzie Sądownictwa jest nam bardzo potrzebna; nie może być tak, że
sędziowie sami tworzą prawo i sami się osądzają - mówiła w czwartek Elżbieta Witek szefowa
gabinetu premier Beaty Szydło.

  

Na początku kwietnia Sejm przeprowadził pierwsze czytanie rządowego projektu noweli  ustaw
y  o
KRS. Przewiduje on m.in. powstanie w KRS dwóch izb oraz wygaszenie, po 30 dniach od
wejścia noweli w życie, kadencji jej 15 członków-sędziów; ich następców wybrałby Sejm.
Według MS ma to zobiektywizować tryb wyboru kandydatów, bo dotąd o wyborze członków
Rady "decydowały w praktyce sędziowskie elity". Przeciwko zmianom protestują 
środowiska
sądownicze. Dwa dni temu we wspólnym oświadczeniu także prezesi Sądów Najwyższych
państw 
UE
ocenili, że proponowana reforma jawi się jako zagrożenie dla 
sądownictwa
w Polsce.
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